

# FLIGHTS IN OUR BRAND-NEW PREMIUM ECONOMY TRAVEL CLASS ARE NOW FOR SALE

## NEWS

2022 年 3 月 1 日

Flights in our brand-new Premium Economy travel class are now for sale.

The complete new Finnair long-haul experience – the renewed Business Class, totally new Premium Economy travel class and the refreshed Economy Class - will be first available during the summer season on our Singapore route, starting 11 May until the end of October 2022.

Singapore serves as a hub to explore Asia or to access Australia, which is now also opening for travel. Singapore welcomes fully vaccinated travellers from Finland and many other countries with the Vaccinated Travel Lane (VTL) agreement. We fly to Singapore avoiding Russian airspace which lengthens the travel time approximately one hour from normal.

We have some aircraft with renewed cabin flying already in February-April, and passengers may experience the space and comfort of the new cabins by surprise and delight on certain flights.

Gradually, passengers will get the new long-haul experience on more routes and flights, as more aircraft is refurbished during 2022-2023. Through GDS and our booking engine on [finnair.com](https://finnair.com) or Finnair mobile app you can see if Premium Economy is available for specific flight. When Premium Economy is offered as a travel class, it also means that a flight is with one of the aircraft that has the totally new Business Class and refreshed Economy Class.

Naturally our all three ticket types (Flex, Classic, Light) are available in Premium Economy as well. You can check the benefits of each ticket type in different travel class [here](#).

Premium Economy booking classes are W, E, T and P. There are no changes in our current RBDs in Business Class and Economy Class.

Starting 11 May 2022, customers will enjoy new menus and in-flight service concepts in Business and Premium Economy Classes on all our long-haul flights. Further info can be found on [Finnair.com](https://www.finnair.com).

以下为网站智能自动翻译，仅供参考，请按英文原版为准

最新消息

## 我们全新的豪华经济舱航班现已发售

消息

2022 年 3 月 1 日

我们全新的豪华经济舱航班现已发售。

从 5 月 11 日到 2022 年 10 月末，全新芬兰航空长途体验——全新的商务舱、全新的豪华经济舱旅行舱和全新的经济舱——将在夏季期间首次在我们的新加坡航线上提供。

新加坡是探索亚洲或进入澳大利亚的枢纽，澳大利亚现在也开放旅游。新加坡通过疫苗接种旅行通道 (VTL) 协议欢迎来自芬兰和许多其他国家的完全接种疫苗的旅客。我们飞往新加坡，避开俄罗斯领空，这使旅行时间比正常时间延长了大约一小时。

我们已经在 2 月至 4 月推出了一些更新客舱的飞机，乘客在某些航班上可能会惊喜地体验到新客舱的空间和舒适性。

随着更多飞机在 2022-2023 年期间进行翻新，乘客将逐渐在更多航线和航班上获得全新的长途体验。通过 GDS 和我们在 [finnair.com](https://www.finnair.com) 或芬兰航空移动应用程序上的预订引擎，您可以查看特定航班是否可以使用豪华经济舱。当优选经济舱作为旅行舱位提供时，这也意味着该航班搭乘的飞机拥有全新的商务舱和更新的经济舱。

当然，我们的所有三种机票类型（灵活、经典、轻型）也可用于豪华经济舱。您可以在不同的旅行舱位查看每种机票类型的好处[这里](#)。

优选经济舱预订舱位为 W、E、T 和 P。我们当前的商务舱和经济舱 RBD 没有变化。

从 2022 年 5 月 11 日起，客户将在我们所有的长途航班上享受商务舱和优选经济舱的全新菜单和机上服务理念。更多信息请访问 [Finnair.com](https://www.finnair.com)。